
PROTOKÓŁ  

z dnia  25 czerwca 2024 roku 

w godz. od 15.30  

Ze wspólnego posiedzenia  komisji Rady Miejskiej w Pełczycach; 

- budżetu i finansów i rozwoju gospodarczego, 

- skarg, wniosków i petycji, 

- rewizyjnej, 

- oświaty, kultury, sportu, zdrowia i opieki społecznej, 
- rolnictwa, ochrony środowiska i infrastruktury komunalnej, 

 

Lista obecności w załączeniu./nieobecni: /I.Maruda, T.Nowak/. 

W posiedzeniu udział wzięli:   

 

Burmistrz A. Kochanowicz.  

Skarbnik K.Zawłocka. 

Sekretarz – A.Chlebowska.  

 

   Spotkaniu przewodniczył /za akceptacją wszystkich radnych/  Przewodniczący Rady 

M.Sowiński – powitanie i przedstawienie tematu spotkania. 

 

Temat spotkania: Współfinansowanie zakupu samochodu na potrzeby Posterunku Policji w 

Pełczycach. 

Burmistrz – zapytała radnych czy wyrażają zgodę na dofinansowanie po ½  czyli połowę nasz 

samorząd a druga połowa środki z MSWiA w wysokości po 110 tysięcy złotych do zakupu 

samochodu na potrzeby Posterunku Policji w Pełczycach. 

Przewodniczący p.Sowiński –  są dwie możliwości zakupu samochód mniejszy z kwotę 

dofinansowania po 90 tysięcy złotych i samochód większy z kwotą dofinansowania po 110 tysięcy 

złotych. Z racji tego, że chcielibyśmy aby Policja bardziej włączyła się w sprawy większego nadzoru 

nad naszymi jeziorami stąd nasza propozycja aby zakupić samochód większy. 

Burmistrz – ostatnie takie dofinansowanie ze strony naszego samorządu Policja otrzymała 10 lat 

temu. 

Pan Kwieciński – po pierwsze pytanie do p.Skarbnik – jak to unieść w budżecie a po drugie czy 

Komendant Powiatowy przedstawił informację, że zostały wykorzystane wszystkie możliwości w celu 

pozyskania środków do tego zakupu.  

Burmistrz – myślę, że takie źródło finansowania na pewno byśmy znaleźli w budżecie na przełomie 

miesięcy październik/listopad br. 

Przewodniczący p.Sowiński – nie ma innych możliwości taka jest informacja od Komendanta 

Powiatowego. 
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Pani Jędrzejczyk-Rowicka – kontynuując wypowiedź p.Przwodniczącego chcę powiedzieć, że 

kontaktowałam się z zarządem dróg rozmawiając o ul.Chrobrego i tak uzyskałam informację, że 

rzeczywiście taki wniosek jest złożony z naszej gminy ale środków będą szukać przy tworzeniu 

nowego budżetu. 

Głosowanie dotyczące zakupu samochodu – dofinansować – 12 głosów ,,za’’ przy 1 wstrzymującym 

się. 

 Inne sprawy: 

 Burmistrz – poruszyła sprawę wyborów sołeckich w Przekolnie. Poinformowała, że sołtys złożył 

wniosek o zakup kosiarki. 

Przewodniczący p.Sowiński – należy wstrzymać zakup do momentu rozstrzygnięcia sprawy 

związanej z wyborami sołeckimi. 

Burmistrz – trzeba podjąć uchwałę o unieważnieniu wyborów. 

Przewodniczący p.Sowiński – moim zdaniem należałoby unieważnić wybory we wszystkich 

sołectwach gdzie były w między czasie uzupełnienia. 

Pan Kwieciński – a może sołtysi złożą wniosek o przeprowadzenie nowych wyborów. 

Przewodniczący p.Sowiński – ale oprócz sołtysów zmieniły się także składy rad sołeckich. 

Pan Kwieciński – Koła Gospodyń wiejskich też posługują się swoim statutem i jak Koło Gospodyń 

Wiejskich pojedzie do SPA czy na paznokcie to ma do tego takie prawo. 

Przewodniczący p.Sowiński – rozumiem, że trzeba przygotować nowy Statut, który zostanie 

przygotowany przez Urząd i do tego proponuję powołać komisję w składzie 5 osób, która po 

przygotowaniu Statutu zapozna się z nim i przedstawi swoje ewentualne uwagi czy poprawki. 

Powołano Komisje w składzie: 

1. Pan Ryszard Kwieciński – zgoda 

2. Pani Halina Jędrzejczyk-Rowicka – zgoda 

3. Pani Aleksandra Weselska-Pollo – zgoda 

4. Pani Beata Kwasna – zgoda 

5. Pani Barbara Jagiełło – zgoda 

Pani Sekretarz Gminy została zobligowana do poinformowania składu komisji o przygotowaniu 

nowego Statutu. 

 

                                                                                                           Na tym posiedzenie zakończono. 

 

                                                                                                               Przewodniczący Komisji  

   


